
PROJEKT
Protokół Nr XVII/19 

z XVII sesji Rady Miejskiej w Sokółce 
w dniu 19 grudnia 2019 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 08.30, zakończono o godzinie 14:35 
Przewodniczył Piotr Karol Bujwicki Przewodniczący Rady Miejskiej 
Protokółowała Joanna Korzeniewska -  inspektor w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności.
2/ Burmistrz Sokółki Ewa Kulikowska, Zastępca Burmistrza Adam Marian Kowalczuk, 
Zastępca Burmistrza Adam Juchnik, Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz- wg 
załączonej listy obecności.,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych 
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy 
obecności -wg załączonej listy obecności.

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z:

a) z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 10 września 2019 r.
b) z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2019 r.
c) z XV Sesji Rady Miejskiej z dnia 12 listopada 2019 r.

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2020 r.

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz 
autopoprawek,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o 
projekcie uchwały budżetowej,
c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Sokółka na lata 2020-2030.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na rok 2019.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sokółka na lata 2019-2030.
9. Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2019.
10. Projekt uchwały w sprawie podjęcia inicjatywy na rzecz budowy wiaduktu 
drogowego nad liniami kolejowymi Nr 6 i Nr 57 w ciągu drogi krajowej Nr 19 w ul. 
Białostockiej w Sokółce.
11. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Sokółce.



12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, 
w tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 
terenie Gminy Sokółka.
13. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani K K na działalność
Burmistrza Sokółki.
14. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana R M B na
działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
15. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani K '  Si __> na działalność
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
16. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana Si .. P, na działania
Burmistrza Sokółki.
17. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym wniesionej 
przez Konrada Cezarego Łakomego CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego.
18. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Przebieg posiedzenia.
Ad. 1
Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady XVII Sesji Rady Miejskiej informując o prawomocności 
obrad.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia 
punktów:
- projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy,
- projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka do 
Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski” obejmującego obszar gmin: 
Sokółka, Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra.
Pełnomocnik Burmistrza A.Stefanowicz wniósł o wprowadzenie do porządku punktu w 
sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 
oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na 
czas nieoznaczony.
Radna J.Bieniusiewicz zwróciła uwagę, ze już od jakiegoś czasu wniosku o ujednolicenie tej 
uchwały gdyż jest problem w posługiwaniu się nią ze względu na dużo zmian.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska przyznała rację radnej w sprawie ujednolicenia tej uchwały. 
Jednocześnie zwróciła uwagę, że zmiana ta jest spowodowana tym, że ZGKiM przejmuje 
nadzór nad cmentarzem wojskowym i należy wprowadzić bonifikatę od opłaty rocznej dla 
naszej jednostki. Jednocześnie poinformowała, że otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 
400 tys. zł. Na remont tego cmentarza.
Przewodniczący Rady zapytał na czym ten remont będzie polegał.
Dyrektor ZGKiM wyjaśnił, że będzie to polegać przede wszystkim na odnowieniu tego co tam 
jest, czyli remontu bramy, ogrodzenia jak i samych pomników. Oczywiście wszystko to musi 
być uzgodnione z konserwatorem zabytków.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zastępcy Burmistrza A.Kowalczuka o 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy. 
Radni 15 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Zastępcy Burmistrza A.Kowalczuka o 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy 
Sokółka do Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski” obejmującego obszar 
gmin: Sokółka, Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra.



Radni 15 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pełnomocnika A. Stefanowicza o 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.
Radni 11 głosami „za” przy 1 „przeciw” i 5 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek posiedzenia.
Radni 14 głosami „za” przy 5 „wstrzymujących się” przyjęli porządek posiedzenia.

Radni obradowali wg. następującego porządku:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z:

c) z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 10 września 2019 r.
d) z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2019 r. 
c) z XV Sesji Rady Miejskiej z dnia 12 listopada 2019 r.

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
5. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2020 r.

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz 
autopoprawek,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o 
projekcie uchwały budżetowej,
c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy 
Sokółka na lata 2020-2030.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na rok 2019.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sokółka na lata 2019-2030.
9. Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2019.
10. Projekt uchwały w sprawie podjęcia inicjatywy na rzecz budowy wiaduktu 
drogowego nad liniami kolejowymi Nr 6 i Nr 57 w ciągu drogi krajowej Nr 19 w ul. 
Białostockiej w Sokółce.
11. Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Sokółce.
12. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, 
w tym osobom bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na 
terenie Gminy Sokółka.
13. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani K K na działalność
Burmistrza Sokółki.
14. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy 
Sokółka do Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski” obejmującego 
obszar gmin: Sokółka, Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra.
16. Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na 
czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony.



17. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana R M B j na
działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w hOKÓłce.
18. Projekt uchwały w sprawie skargi Pani K S: • na działalność
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce.
19. Projekt uchwały w sprawie skargi Pana S P na działania
Burmistrza Sokółki.
20. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym wniesionej 
przez Konrada Cezarego Łakomego CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego.
21. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z:

a) z XIII Sesji Rady Miejskiej z dnia 10 września 2019 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół.

b) z XIV Sesji Rady Miejskiej z dnia 24 września 2019 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół.

c) z XV Sesji Rady Miejskiej z dnia 12 listopada 2019 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół.

Ad.4
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
Sprawozdanie przedstawiła Pani Burmistrz Ewa Kulikowska.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2020 r.

a) przedstawienie przez Burmistrza projektu uchwały budżetowej oraz autopoprawek, 
Projekt budżetu na 2020 rok oraz autopoprawki przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta 
Ziętek.

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o projekcie 
uchwały budżetowej,
Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku, która jest pozytywna.

c) przedstawienie opinii Komisji stałych Rady Miejskiej,
Opinia Komisji Finansów- pozytywna
Opinia Komisji Rolnictwa -  pozytywna 
Opinia Komisji Oświaty -  pozytywna
Opinia Komisji Infrastruktury- pozytywna/ wniosek o ujęcie kanalizacji ul. Miłej.

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
Radny K.Krokos zapytał odnośnie przetargu na zakup autobusu do Starej Kamionki dlaczego 
tak długo.
Z-ca Burmistrza A.Juchnik wyjaśnił, że odbyły się dwa przetargi do których nikt się nie zgłosił. 
W miedzy czasie weszły nowe normy emisji spalin i trzeba było dostosować specyfikacje. 
Radny K.Krokos poruszył również sprawę budowy wiaduktu na ul. Białostockiej.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała czy była rozważana opcja budowy tunelu.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że jest tam za niski teren i tunel nie wchodzi w grę. 
Radny K.Krokos zapytał o stypendia sportowe i nagrody czy będą na takim samym poziomie. 
Wyraził również zadowolenie z inwestycji na obszarze wiejskim.
Z-ca Burmistrza A.Juchnik potwierdził że są to duże inwestycje i są to inwestycje z wniosków 
radnych.



Z-ca Burmistrza A.Kowalczyk potwierdził, że stypendia i nagrody sportowe będą na tym 
samym poziomie.
Przewodniczący Rady P.Bujwicki zgłosił wniosek o skreślenie w poz. II.8 słowa „wiejskich” 
tak żeby jak będzie potrzeba doposażyć w mieście. Przewodniczący zapytał również o złożenie 
wniosku na przedłużenie ul. Nowej. Jest to bardzo dobra alternatywa mini obwodnicy i 
odciążenie centrum.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że jest tam problem ze ZRIDem.
Radny M.Tochwin przedstawił swoje wnioski złożone do budżetu a dotyczą:
- przeznaczenie kwoty 30 tys. zł. na budżet obywatelski, środki na uruchomienie procedury,
- przeznaczenie kwoty 270 tys. zł. na konkurs sportowy, 50 tys. zł na sport, 50 tys. zł. na 
nagrody. Jest to wniosek skonsultowany z organizacjami pozarządowymi ,które zwracają 
uwagę aby większa kwotę przeznaczyć bezpośrednio do budżetu klubów. 10 tys. zł. pozostawić 
na nieprzewidziane wydatki jest to związane z wieloma imprezami na które czasem brakuje 
środków.
- wniosek który nie został uwzględniony w budżecie ze względu na brak środków to inwestycja 
budowy ulic Żwirki i Wigury, Dywizjonu 303, Skarżyńskiego.
- wniosek o zmianę przeznaczania działki nr 1705/2 na teren rekreacyjno-sportowy. 
Przewodniczący P.Bujwicki zwrócił uwagę, że ten ostatni wniosek nie dotyczy budżetu.
Rany M.Tochiwn dodał, że można potraktować to jako wniosek formalny.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska dodała, ze już niedługo będziemy procedować nad zmianą 
planu zagospodarowania przestrzennego.
Radny K.Puszko zapytał że zgodnie z procedura uchwalania budżetu należy złożyć wnioski do 
budżetu. Radny zapytał o wnioski, które nie zostały ujęte, czy jest na to plan? Wnioski 
dotyczyły:
- dalszego etapu remontu Szkoły Podstawowej w Malawiczach,
- remont instalacji elektrycznej we wsi Nomiki,
- wykonanie elewacji w Zadworzanach,
- nawierzchnia drogi Malawicze Dolne i Górne,
- rozbudowa klubu wiejskiego w Zaśpiczach,
- doposażenie placów zabaw.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że część została uwzględniona w budżecie. 
Odnośnie siłowni na terenie wiejskim mamy informacje że nie są one użytkowane wiec nie 
będą rozbudowywane. Natomiast droga Malawicze Dolne i Górne inwestycja jest potrzebna ale 
nie mamy na to środków.
Z-ca Burmistrza A.Kowalczuk odnośnie remontu w SP Malawiczach Dolnych wyjaśnił, że 
gmina podchodzi kompleksów do modernizacji bazy oświatowej. Niestety to nie jest jedyny 
budynek do remontu. W 2020 r. przystępujemy do termomodernizacji Przedszkola Nr 1 i 2 oraz 
SP w Starej Rozedrance. Złożony został wniosek do LGD Szlak Tatarski na remont Przedszkola 
Nr 5.
Radna J.Budrowska zgłosiła wniosek o kontynuowanie doświetlenia przejść dla pieszych oraz 
dostawienie dodatkowych znaków przy przejściach dla pieszych przy szkołach.
Radna J.Bieniusiewicz zgłosiła wniosek o budowę kanalizacji ul. Pogodnej, Miłej i Upalnej, 
kwota 2,2 min. Zł. ze środków ze sprzedaży nieruchomości.
Pełnomocnik AStefanowicz zwrócił uwagę, że nie wiadomo czy się uda pozyskać środki ze 
sprzedaży. W tej chwili jedną z możliwości pozyskania środków ze sprzedaży to sprzedaż dróg 
wewnętrznych dla kopalni.
Radny K.Puszko zwrócił uwagę, na doposażenie placu zabaw również przy szkołach na terenie 
wiejskim zgodnie z wnioskami dyrekcji.
Przewodniczący Rady P.Bujwicki wyjaśnił, że 100 tys. zł. powinno wystarczyć.



Radny D.Supronik zapytał czy każdy z pracowników otrzyma podwyżkę o stopień inflacyjny. 
Zwrócił również uwagę, że wielu pracowników nie otrzymuje podwyżki od wielu lat.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że nie każdy otrzyma bo jest to uznaniowe. 
Obligatoryjne podwyżki dostaną ci co zarabiają płace minimalną ale również należy dać 
podwyżkę pracownikom wieloletnim.
Radny D.Supronik zapytał o budynek OPS przy ul. Dąbrowskiego 12.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, ze jest zgoda Urzędu Marszałkowskiego i 
przenosimy pracowników do końca stycznia.
Radny D.Supronik zapytał o środki na promocje, skąd taka kwota w budżecie.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że wzrastają koszty organizacji imprez. Dodatkowo 
związane jest to z wydatkami jednostek, które organizują imprezy SOK, OSiR.
Radny D.Supronik zapytał czy w budżecie są zaplanowane środki ze sprzedaży Agromechu. 
Pani Burmistrz wyjaśniła, że w tej chwili trwa wycena.
Radny D.Supronik zgłosił wniosek o przeznaczenie kwoty 20 tys. zł. na zakup defibrylatorów, 
jeden dla urzędu i jedne dla OSiRu. Oczywiście przeszkolenie pracowników z obsługi.
Radna J.Bieniusiewicz zgłosiła wniosek o wykonanie kanalizacji sanitarnej ul. Pogodnej, kwota 
250 tys. zł.
Radny R.Rybiński zwrócił uwagę, że największa inwestycja jest inwestycja w ludzi, 
zaproponował 8 % podwyżki dla pracowników urzędu.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że w pierwszej kolejności musi zapewnić płace 
minimalną oraz zabezpieczyć specjalistów. W trakcie roku będzie wnioskować o zwiększenie 
środków dla pozostałych pracowników.
Radny R.Rybiński przypomniał również, że w tym roku przypada 30 lecie samorządu.
Radny D.Supronik zgłosił wniosek o przekazanie kwoty 50 tys. zł. z zakupu usług pozostałych 
na dotację dla SP ZOZ na zakup aparatury medycznej.
Pani Burmistrz Ewa Kuilkowska wyjaśniła, że racjonalnie było by spotkać się z Dyrektorem 
SP ZOZ i zapoznać się z potrzebami placówki.
Przewodniczący Rady P.Bujwicki zapytał czy jest zgoda na przeznaczenie tych środków z 
zakupu usług pozostałych.
Pani Skarbnik E.Ziętek wyjaśniła, że są to środki skalkulowane na podstawie zobowiązań. W 
styczniu i lutym będą środki z 2019 roku.

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wniosków.
Przewodniczący Rady zapytał czy jest zgodna na przeznaczenie środków 250 tys. zł. na ul. 
Pogodną.
Pani Burmistrz wyjaśniła, że nie ma możliwości w tym momencie.
Głosowanie wniosków:

1) Wniosek radnego Bujwickiego o wykreślenie w załączniku inwestycyjnym w poz. II 8 
słów „wiejskich”

Radni 18 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek.
2) Wniosek radnego Supronika o zakup dwóch defibrylatorów za kwotę 20 tys. zł.

Radni 14 głosami „za” pryz 6 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek.
3) Wniosek radnego Supronika o zakup sprzętu medycznego dla SP ZOZ z zakupu usług 

pozostałych, kwota 50 tys. zł.
Radni 10 głosami „za” przy 10 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 18 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.



Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Sokółka 
na lata 2020-2030 przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek.
Opinia Komisji Finansów- pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 17 głosami „za” przy 3 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.6

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na rok 2019 przedstawiła Pani 
Skarbnik Elżbieta Ziętek wraz z autopoprawkami.
Opinia Komisji Finansów- pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 16 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na 
lata 2019-2030 przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek wraz z autopoprawkami.
Opinia Komisji Finansów- pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 16 głosami „za” przy 4 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2019 przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek wraz z autopoprawkami. 
Opinia Komisji Finansów- pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 17 głosami „za” przy 1 „przeciw” i 2 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.10
Projekt uchwały w sprawie podjęcia inicjatywy na rzecz budowy wiaduktu drogowego nad 
liniami kolejowymi Nr 6 i Nr 57 w ciągu drogi krajowej Nr 19 w ul. Białostockiej w Sokółce 
przedstawiła Pani Burmistrz Ewa Kulikowska.

Przewodniczący Rady P.Bujwicki zgłosił poprawkę w §2 który otrzyma brzmienie: „Rada 
Miejska w Sokółce wyraża swoje zaniepokojenie planami budowy linii kolejowej tzw. 
szerokiego toru Sokółka - Geniusze na potrzeby PKP Cargo, która to inwestycja znacząco 
wpłynie na częstotliwość zamykania przejazdu kolejowego na ul. Białostockiej w Sokółce jako 
ciągu drogi kolejowej Nr 19, który już obecnie stanowi poważne utrudnienie z wjazdem i 
wyjazdem do Sokółki.” W § 3 dodać „a także Dyrekcji PKP Cargo oraz Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Białymstoku.”
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Radni 15 głosami „Za” przy 4 „wstrzymujących się” przyjęli wniosek.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 18 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” przyjęli projekt uchwały.



Ad.11
Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Sokółce 
przedstawiła Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Marta Półtorzycka.
Opinia Komisji Oświaty -  pozytywna

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 19 głosami „za” przyjęli projekt uchwały.

Ad. 12
Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom 
bezdomnym, które ostatnie stałe miejsce zameldowania posiadały na terenie Gminy Sokółka 
przedstawiła Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Marta Półtorzycka.
Opinia Komisji Oświaty -  pozytywna

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 19 głosami „za” przyjęli projekt uchwały.

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani K K na działalność Burmistrza Sokółki
przedstawił Pełnomocnik Burmistrz A.Stefanowicz.
Przewodniczący Rady o godz. 12:11 ogłosił 1 godzinę przerwy na spotkanie opłatkowe.
Rada Miejska wznowiła posiedzenie o godz. 13:27.
Pełnomocnik A.Stefanowicz kontynuował omówienie skargi zwracając uwagę iż jest 
bezzasadna.
Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że ta droga powinna być dawno urządzona a jeden z 
mieszkańców zablokował to jakiś czas temu.
Pełnomocnik A.Stefanowicz wyjaśnił, że po wielu latach wyszło że sprawa będzie prowadzona 
od początku bo tak zdecydował Minister.
Radny D.Surpnik zwrócił uwagę, że skarga również dotyczy terminu na odpowiedź przez 
urząd.
Pełnomocnik A.Stefanowicz wyjaśnił, że ta pani wielokrotnie przychodziła do urzędu i była 
udzielana jej informacja.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 5 głosami „za” przy 6 „przeciw” i 6 „wstrzymujących się” odrzucili projekt uchwały.

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy przedstawiła 
Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Marta Półtorzycka.
Opinia Komisji Oświaty- pozytywna.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 14 głosami „za” przyjęli projekt uchwały.

Ad.15
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przystąpienia Gminy Sokółka do 
Stowarzyszenia „Lokalna Grupa Działania Szlak Tatarski” obejmującego obszar gmin: 
Sokółka, Krynki, Szudziałowo, Kuźnica, Sidra przedstawiła Pani Burmistrz Ewa 
Kulikowska proponując jako przedstawicieli w § 2 Pana Piotra Bujwickiego a w § 3 Pana 
Piotra Rygasiewicza.
Przewodniczący zapytał Dyrektora OSiR czy wyraża zgodę na kandydowanie.



Przewodniczący Rady potwierdził również że wyraża zgodę na kandydowanie. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w § 2 będzie wpisany Piotr Karol Bujwicki a w § 
3 Piotr Rygasiewicz.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 14 głosami „za” przyjęli projekt uchwały.

Ad. 16
Projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały określającej zasady nabywania, zbywania i 
obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia lub wynajmowania na czas oznaczony 
dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony przedstawił Pełnomocnik A.Stefanowicz. 
Dyskusji nie było.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana R M B. t na działalność
Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Karczewska.
Dyskusji nie było.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 13 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie skargi Pani K S na działalność Dyrektora
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce przedstawiła Przewodnicząca 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Karczewska.
Dyskusji nie było.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie skargi Pana S P na działania Burmistrza
Sokółki przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Karczewska. 
Dyskusji nie było.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.20
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym wniesionej przez 
Konrada Cezarego Łakomego CASUS NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego przedstawiła 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewa Karczewska.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Radni 12 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących się” przyjęli projekt uchwały.

Ad.21
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Radny J.Panasiuk zapytał o brak wiaty przy dworcu PKP oraz o ławeczkę przy postoju taxi 

przy cerkwi w centrum.



Radna Budrowska zapytała o wniosek złożony na wrześniowej sesji w sprawie opracowania 
projektu uchwały w sprawie raportu o stanie gminy, czyli określenia co raport powinien 
zawierać.

Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że niedługo będzie powołana jeszcze jedna 
komisja która powinna zająć się takimi sprawami. Pani Burmistrz poprosiła o zgłaszania 
swoich propozycji co powinien zawierać raport.

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Protokołowała Przewodniczył
Joanna Korzeniewska Piotr Karol Bujwicki

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Sokółce.


